Russia Youth Environmental program
The Russian Youth Environmental Program (RYEP) is designed to foster greater understanding between the people of the United States and Russia and provide Russian youth with an international forum to discuss environmental issues. The program will focus on environmental sustainability – which considers how individual, community, corporate, and global practices can better contribute to the health and sustainability of the world. Russian participants will learn more about environmental sustainability, gain exposure to successful youth-led environmental and community service projects, and examine the topics of community engagement and citizen participation.
In the summer of 2016, RYEP will bring 40 Russians ages 18-20 to the United States for a four-week program consisting of training seminars, interactive group activities, site visits, and community service opportunities. Participants will be matched with environmental organizations to gain hands-on experience and learn from the leaders of the projects.  The program will include cultural activities and a two week homestay so that the participants can learn about the culture and everyday life of the American people.
To apply please visit http://ryep.ru/
Application deadline: March 16, 2016

Молодежная Экологическая Программа
Цель «Молодежной Экологической Программы» - способствовать развитию взаимопонимания между народами США и России, а также предоставить возможность российской молодежи принять участие в международном форуме для обсуждения экологических вопросов.  В центре внимания программы - изучение экологической ответственности, которая обращает внимание на то, как люди, общество, корпоративная культура и глобальное взаимодействие помогают улучшить здоровье и рациональное использование природных ресурсов. Российские участники смогут узнать больше о социальной и экологической ответственности, познакомиться с наиболее значимыми молодежными экологическими и социальными проектами, инициативами местного сообщества и участием граждан в этом процессе.  
40 российских участников в возрасте от 18 до 20 лет поедут этим летом в США на четыре недели.  Программа имеет практическую направленность и предполагает участие в семинарах, интерактивных групповых проектах, посещение объектов, и волонтерскую работу в местных сообществах. Участники будет прикреплены к общественным экологическим организациям, они  также получат возможность приобрести практический опыт и узнать много нового от общения с руководителями проектов.   
Программа будет включать культурные мероприятия и двухнедельное пребывание в принимающей семье, что позволит участникам поближе познакомиться с культурой и повседневной жизнью американских людей.
Подать заявку на программу нужно на сайте http://ryep.ru/
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